
Informacje o Uczniowskim Klubie Judo Arcus
w języku łatwym do czytania – ETR (EASY TO READ)

Czym jest nasz klub?
Uczniowski Klub Judo Arcus to miejsce, gdzie dzieci, młodzież i 
dorośli mogą trenować judo w przyjaznej atmosferze.

Dlaczego warto trenować judo?
• Poprawia sprawność i kondycję.

• Uczy samodyscypliny i szacunku.

• Pomaga budować pewność siebie.

Gdzie jesteśmy?
Trenujemy w kilku miejscach w Warszawie.

Białołęka (Tarchomin)
 Adres: ul. Światowida 18, 03-144 Warszawa📌
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 Opis: Zajęcia odbywają się w Klubie Arcus, sala znajduje się 🏠
nad sklepem Carrefour.

Praga Północ
 Adres: ul. Jagiellońska 61, 03-301 Warszawa📌

 Opis: Sala judo w obiekcie Gwardii Warszawa.🏠

Śródmieście
 Adres: ul. Meiselsa 1, 00-185 Warszawa📌

 Opis: Zajęcia odbywają się w Szkole Podstawowej nr 32.🏠

Mokotów
 Adres: ul. Grażyny 11, 02-548 Warszawa📌

 Opis: Zajęcia odbywają się w „Chocimskiej” Terapeutycznej 🏠
Szkole Podstawowej

Targówek
 Adres: ul. Świętego Hieronima 2, 03-243 Warszawa📌

 Opis: Zajęcia odbywają się w Przedszkolu 154 „Pod Wesołą 🏠
Truskaweczką”

Więcej informacji o lokalizacjach i harmonogramie zajęć znajdziesz 
na naszej stronie:

 judoarcus.pl🌐

Co oferujemy?
• Treningi judo dla dzieci, młodzieży i dorosłych.

• Udział w zawodach i obozach sportowych.

Jak się z nami skontaktować?
 Telefon: 602 601 789📞

 E-mail: biernat.j@wp.pl✉️

2



 Strona internetowa: judoarcus.pl🌐

 ♿ Dostępność
Chcemy, aby nasz klub był dostępny dla wszystkich.

Informacje o dostępności naszych sal znajdziesz w Deklaracji 
Dostępności.

Jeśli masz pytania lub potrzebujesz pomocy, skontaktuj się z nami:

 Telefon: 602 601 789📞

 E-mail: biernat.j@wp.pl✉️

Zapraszamy do Uczniowskiego Klubu Judo Arcus!
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